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§ 125 Dnr 2017/KS 0021 001 

Anmälan och besvarande av frågor 

 

Beskrivning av ärendet 

En ny fråga har lämnats in till sammanträdet. En fråga lämnades in och 

bordlades vid sammanträdet den 23 november. Frågorna listas nedan. 

 

Marie Åkesdotter (MP) ställer en fråga till kultur- och fritidsnämndens 

ordförande Dick Bengtson (M) angående konstgräsplaner och mikroplast. Dick 

Bengtson (M) besvarar frågan.  

 

Carl Johan Karlson (S) ställer en fråga till kommunstyrelsens ordförande Fredrik 

Saweståhl (M) angående ordförandeskapet i socialnämnden. Frågan anses 

besvarad med hänvisning till beslut taget på kommunfullmäktiges sammanträde 

den 23 november § 113 då Anna Lund (KD) valdes till ordförande i 

socialnämnden fram till årets slut. 

Bilagor 

Fråga angående konstgräsplaner och mikroplast.pdf 
 


